

Date : 23/03/2021

Ref : DXB/ACC/ /21

التاريخ: 2021/03/23

المرجع : دبي / ACC/ 21 / 1176

Dubai Financial Market

P.O.Box : 9700 Dubai – UAE

السادة : سوق دبي المالي المحترمين

ص.ب : 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

Greetings

تحية طيبة و بعد

Subject : Disclosing the Results of Board of Directors Meeting(by Circulation) of Al Sagr National Insurance Company

الموضوع : الإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين بالتميرير

This is to inform you that Al Sagr's Board of Directors held its meeting today 23/03/2021 by circulation and the agenda was as hereunder :

نفيدكم بأنه قد تم عقد اجتماع مجلس الادارة اليوم الواقع في 2021/03/23 بالتميرير و تم اقرار ما يلي :

- 1- The Board approved the new job titles in the organizational structure of the company in line with the latest practices followed, and the designation of the CEO was approved instead of the GM for Mr. Abdul Mohsen Jaber.
- 2- Approved various guidelines and work policies.
- 3- Recommending to the General Assembly to approve by special resolution the social contribution as per article 242 of Federal law 2/2015 , and approving holding the General Meeting online/remotely .

- 1- اعتمد المجلس المسميات الوظيفية الجديدة في الهيكل التنظيمي للشركة بما يتناسب مع احدث الممارسات المتبعة و تم اعتماد تسمية الرئيس التنفيذي بدل المدير العام للسيد عبد المحسن جابر .
- 2- تم اعتماد سياسات عمل متنوعة .
- 3- التوصية الى الجمعية العمومية بالموافقة بموجب قرار خاص على تقديم مساهمات طوعية حسب المادة 242 من القانون الاتحادي 2 / 2015 و على عقد الجمعيات العمومية بشكل الكتروني .

Yours Faithfully,
For Al Sagr National Insurance PSC

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)

عبد المحسن جابر
عضو مجلس الإدارة و الرئيس التنفيذي

